## 社區溝通及參與

## Community Communication and Engagement

就新大樓於薄扶林道的車輛出入口設計,我們與建築署、承建商及相關政府部門正積極研究最合適的設計方案及改善交通安全的建議,並與南區區議會保持緊密溝通及作出跟進,繼續細心聆聽社會各界的意見。

Regarding the vehicular ingress and egress of the New Block at Pok Fu Lam Road, we are now working with the Architectural Services Department, the contractor and relevant government departments to explore proposals with an aim to come up with the most desirable design of the concerned vehicular access and improvement measures for traffic safety. We are also following up on the matter closely with the Southern District Council. We will continue to carefully listen to the views from the community.



如對工程有任何查詢或意見,請聯絡: should you have any enquiries or comments

please contact: comments in relation to the Redevelopment Planning & Commissioning Team, Queen Mary Hospital Telephone: 2255 3926

QMH Redevelopment Project Website: http://www3.ha.org.hk/qmh/redevelopment/

瑪麗醫院 重建計劃通訊







## 主要工程進度 Progress of Main W<u>orks</u>

瑪麗醫院重建計劃第一期主要工程的地基及地下排水渠等工程已於2021年第一季大致完成。承建商現正進行新大樓上蓋結構工程。新大樓預計於2024年落成。

The foundation, underground drainage and related works of the main works of Redevelopment of Queen Mary Hospital (Phase 1) have been substantially completed in the first quarter of 2021. The superstructure works of New Block are in progress. The construction of New Block is expected to be completed in 2024.

## 2019冠狀病毒病預防措施 Preventive Measures for COVID-19

鑑於2019冠狀病毒病疫情反覆,承建商一直致力保持工地衞生,並進一步加強防疫措施,包括:(一)擴大現時的指定員工用餐區,每張餐枱相隔1.5米距離及限坐1人,並以單一方向排列座位;(二)增加工地日常清潔及消毒次數(包括工地辦公室、更衣室及洗手間);(三)採取強制檢測措施,要求所有在工地上班的員工必須持有於指定時間內發出的2019冠狀病毒病檢測之有效陰性檢測結果,方能進入工地上班。

In view of the volatility of the COVID-19 epidemic, the contractor has been striving to uphold hygienic conditions at the construction site and further strengthened various preventive measures including (1) enlarging the designated dining area for site staff and maintaining social distancing of 1.5 meters with a maximum of 1 person at each table and unidirectional seating arrangement for all tables; (2) increasing the frequency of cleansing and disinfection (including site office, changing rooms and toilets); (3) fully implementing compulsory testing measures, which require all site staff to present negative COVID-19 test results issued within a designated period of time when entering construction sites for work.

